
Képviselői beszámoló 2022.

Az alap képviselői feladataim ellátása mellett két bizottságnak vagyok, a tagja a

Sportbizottság munkájában veszek részt elnökként, és a Városstratégiai

bizottságban vagyok tag.

Az energiaválság nehéz feladat elé állította a városunk sport életét, azonban

minden egyesületünk szép eredményeket tudhat maga mögött!

Kezdeményezésemre Técső városnak gyűjtést szerveztünk, több millió forint és

több kocsira való adomány gyűlt össze, amiben segédkeztem, hogy eljusson az

érintettekhez.

Az év második felében jótékonysági koncertből befolyt összeget az

önkormányzat kiegészítette és egy 800 ezer forintos agregátort vásároltunk és

adtam át Técső városának!

Sportbizottsági munkám

Munkánkat meghatározta, két nagy sportesemény, az egyik az Országos

Karateverseny megrendezése, 100 éves az NVSE rendezvénysorozat

lebonyolítása. Büszkén mondhatom, hogy mind a két kiemelt rendezvény

kiválóan sikerült!

Kezdeményezésemre már harmadjára sikerült lebonyolítani a „ Mozgás öröme”

óvodai sportbemutatót. Zárt körben tudták megrendezni, de interneten több

ezren követték figyelemmel, amely kiválóan szolgálta a sport népszerűsítését!

Támogattam, hogy szélesebb körben jusson el a Nagykállóiak körében a

„Zumba aerobic”, több alkalommal, több helyszínen népszerűsítették!



Az az elképzelésem, hogy minden egyesület működése biztosított legyen és

mellette városi, megyei, országos versenyeket tudjunk megrendezni sikernek

könyvelem el!

Az, hogy az egyesületek nyugodt, kiszámítható körülmények között tudjanak

versenyezni, ennek megteremtése következménye lehet, az NVSE labdarúgó

egyesület vezeti a megyei II. bajnokságot, az Asztalitenisz egyesület, pedig

feljutott az NB-III-ba.

Külön ki kell emelnem, hogy a karatésok országos és világbajnoki érmekkel

térhettek haza, ami nagy öröm a sportot szerető Nagykállóiaknak!

Teljesség igénye nélkül megvalósult sportrendezvények:

- 100 éves NVSE programsorozat:

Ünnepi közgyűléssel egybekötött kiállítás nyílt,

Súlyemelők találkoztak,

Sakk szimultán a strandon nemzetközi röplabda kupával egybekötve,

Karsai Ferenc asztalitenisz edző edzésbemutatója,

Labdarúgás napja, névadó: Kerezsi”Cali”László sporttelep

Kajak- Kenusok találkozója

Meghívásos asztalitenisz NVSE kupa

Kézilabda öregfiúk mérkőzése

Kosarasok napja alkalmából Sitku Ernő emléktáblaavatás

- Nemzetközi röplabda versenyek

- Csillagösvény Íjászegyesület versenye

- Horgászverseny

- Országos és világbajnoki bajnoki címek karatéból

- Ingyenes úszásoktatás

- „Mozgás öröme”

- Családi sportnap



- Zumba

Városstratégiai bizottsági munkám:

Támogattam azon városi fejlesztéseket, amik a város fejlődését, a lakosság

komfort igényét szolgálták!

Szintén a teljesség igénye nélkül:

- Nagykállói bölcsőde átadása sikerrel zárult

- Támogattam, hogy új járdaszakaszok épüljenek meg, ami a biztonságos

közlekedést szolgálják

- Napstrand megnyitása komoly nehézségek árán, de sikerült

- Sajnos az Ínségdomb felújítása is nem fejeződött be

- Illegálisan elhelyezett szemét lerakása még mindig problémát jelent,

jeleztem az illetékeseknek, ha ilyet tapasztaltam, vagy a lakosok jelezték

felém.

- Támogattam kutyamenhely létrehozását

- Sajnos nem megoldott a Kiskállói temető rendbetétele, tovább fogom

szorgalmazni, hogy faültetéssel emlékhely kialakítása történjen meg.

A lakossággal való kapcsolattartás

- 2022. évben is nagyon sok lakos keresett meg személyesen, telefonon

vagy elektronikus úton. Tájékoztattak saját, illetve környezetük

gondjaival. Legjobb tudásom szerint segítettem problémájuk

megoldásában.



- képviselőként fontos célkitűzésem, hogy segítsem a fiatal nemzedék

közösségi aktivitását, a sport, a mozgás iránti szeretetét és a sport iránti

elkötelezettség kialakítását.

Köszönöm mindazoknak a közreműködést, akik építő javaslataikkal,

észrevételeikkel segítették munkámat, mellettem voltak és vannak!

Nagykálló 2023. 01. 31.

                                                                                    Papp László

önk.képviselő


